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Verslag Stedelijke 
Raad voor Land- en 
Tuinbouw 

 

Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
• Deze vergadering ging online door. Door technische problemen was de verbinding 

zodanig gestoord dat er geen verslag kon opgemaakt worden  
 

2. Toelichting Interwaas betreffende een project rond gratis PV 
Scans voor landbouwer  
• De powerpoint presentatie wordt toegevoegd aan dit verslag 
• Ook de bijkomende toelichting nav vragen tijdens de uiteenzetting worden aan dit 

verslag toegevoegd.  
• Ook het onderwerp van asbestverwijdering wordt besproken nav de artikels die 

werden meegestuurd.  
Via https://www.ovam.be/ondersteuning-en-subsidies-0 kan gedetailleerde info 
teruggevonden worden. 
Deze informatie zal door de leden van de raad verspreid worden onder hun leden.  

• Marleen bekijkt met de dienst communicatie om dit ook op te nemen in de infokrant 
en ook de verschillende organisaties met contactgegevens te vermelden. 
 

3. Stand van zaken Moervaartvallei 
• Vanuit de SRLT werd een brief bezorgd aan de gouverneur (zie bijlage). Hierop 

volgde een onderhoud bij de gouverneur met een delegatie van het schepencollege. 
• De 2de fase is in opmaak. Doordat de impact door veel landbouwers onderschat 

wordt is er weinig reactie.  
• Lokeren heeft gereageerd als tegengewicht op het ‘groene verhaal’. Hierbij werd er 

doorgevraagd naar garanties betreffende compensaties (niet alleen voor het 

https://www.ovam.be/ondersteuning-en-subsidies-0


materiële maar ook voor het levenswerk en de toekomst van de getroffen 
landbouwers). 

• Rivierpark Scheldevallei diende een kandidatuur in voor het statuut als nationaal 
park. Met een eventuele erkenning als Nationaal Park wil men het toerisme en 
recreatie aanzwengelen. 
In dit verband wil Lokeren alleen Molsbroek inbrengen.  
Het is belangrijk om hier ook waakzaamheid aan de dag te leggen.  
 

4. Varia 
• De Japanse duizendknoop is een woekerplant die steeds vaker opduikt in bermen en 

aan oevers. Marleen vraagt na bij Lode Debruyne en Patrick Van Grembergen op 
welke manier de groendienst hier mee omgaat om verdere verspreiding te 
vermijden.  

• Het maaien en snoeien laat op zich wachten. Er wordt toegelicht dat het heel druk is 
voor de technische diensten. Het maaien dat is uitbesteed wordt door de contractant 
uitgevoerd volgens eigen agenda.  

• Het debat rond nutriëntenemissierechten wordt momenteel gevoerd 
(bemestingsvrije stroken langs waterlopen). 

• Dhr. Mathias Vercauteren is niet langer consulent bij Boerenbond. De verkiezingen, 
alsook het dossier Moervaartvallei zal hij nog opvolgen.  

• De Korte Keten brochure werd geactualiseerd en is digitaal beschikbaar op de 
website. Volgend jaar is het de bedoeling een opfrissing te doen van dit verhaal. Het 
is echter aangewezen niet alleen rond Korte Keten campagne te voeren maar ook 
over landbouw in het algemeen.  

• Hof Ter Clipsen vroeg medewerking aan de raad om een boerenmarkt te 
organiseren op hun terrein. Omdat de insteek commercieel was, met oog op 
promotie voor hun organisatie, en niet met het oog op promoten van lokale 
producten is hier niet op ingegaan.  

• In juni 2021 is de aftrap gegeven voor buurderij Lokeren op ’t Groenselhof Heiende.  

 

 


